

应用数学学报

第 48 卷 第 1 期

目 次

白噪声驱动的非自治随机时滞格点动力系统的动力学及二重上半连续性	张一进, 林宗兵, 罗森 (1)
时间周期折现 Hamilton-Jacobi 方程粘性解的收敛性	罗亮, 李霞 (20)
模拟周期环境和年龄等级结构的种群系统的最优收获策略	刘荣, 张凤琴 (33)
具有连续分布市场的网络寡头模型研究	王能发, 杨哲 (53)
一种基于秩的高维时间序列 ARCH 效应和序列相关性检验方法	周泽人 (69)
具有无症状感染与多感染途径的宿主 - 病原体反应扩散模型研究	
.....	李娇, 胡振祥, 聂麟飞 (89)
由曲率幂函数支配的凸曲线发展运动的非坍塌性	冯雨杰, 彭宇欣, 刘艳楠 (105)
一维可压缩微极流模型解的衰减率	王迪 (117)
一类随机发展方程有效滤波的 Wong-Zakai 逼近	韩捷, 陈光淦, 雷婷 (139)
《应用数学学报》投稿须知	(152)

ACTA MATHEMATICA APPLICATAE SINICA

Vol. 48 No. 1

CONTENTS

- Dynamic of Non-autonomous Stochastic Delay Lattice System Driven by White Noise
and Double Upper Semicontinuity ZHANG Yijin, LIN Zongbing, LUO Miao (1)
- Convergence of the Viscosity Solution of Time-periodic Discounted Hamilton-Jacobi
Equation LUO LIANG, LI XIA (20)
- Optimal Harvesting for a Population System Modelling Periodic Environment and
Hierarchical Age-Structure LIU Rong, ZHANG Feng-qin (33)
- Research on the Network Oligopoly Models with Continuous-variable Markets
..... WANG Nengfa, YANG Zhe (53)
- A Rank Based Method for Testing ARCH Effect and Serial Correlation of High
-dimensional Time Series ZHOU Zeren (69)
- Study of a Host-pathogen Reaction Diffusion Model with Asymptomatic Infection and
Multiple Infection Routes LI Jiao, Hu Zhenxiang, Nie Linfe (89)
- The Non-collapsing Property on Planar Convex Curves Deformed by Power Function of
Curvature FENG Yujie, PENG Yuxin, LIU Yannan (105)
- Decay Rates of Solutions for the One-dimensional Compressible Micropolar Fluid
Model WANG DI (117)
- A Wong-Zakai Approximation for Effective Filtering of a Class of Stochastic
Evolutionary Equation HAN Jie, CHEN Guanggan, LEI Ting (151)
- ACTA Mathematicae Applicatae Sinica Instructions for Authors (152)